

În 2011 s-a eliminat diferența de salariu minim între persoanele cu studii superioare și cele fără. În august 2011, mai puțin de 90.000 de salariați erau plătiți la nivelul salariului minim pe economie.

Salariul minim brut pe economie (la care se aplica impozite) pe ani:

Salariu minim

Introducere	Salariu brut	Creștere	Lei/oră	Salariu net	Valoare în euro	Valoarea netă în euro	Lege
1 Iulie 2026	4325 RON	+6.79%	26 lei/oră	2699 RON	€825	€515	<u>HG 146/2026</u>
1 ianuarie 2025	4050 RON	+9.46%	24,5 lei/oră	2575 RON	€814	€517	<u>HG 598/2024</u>
1 iulie 2024	3700 RON	+12.1%	22,02 lei/oră	2363 RON	€743	€475	<u>HG 598/2024</u>
1 octombrie 2023	3300 RON	+10%	19,96 lei/oră	2079 RON	€663	€418	<u>HG 900/2023</u>
1 ianuarie 2023	3000 RON	+17.6%	18,14 lei/oră	1898 RON	€607	€384	<u>HG 1447/2022</u>
1 ianuarie 2022	2550 RON	+10.9%	15,23 lei/oră	1524 RON	€515	€308	<u>HG 1071/2021</u>
1 ianuarie 2021	2300 RON	+3%	13,87 lei/oră	1386 RON	€472,36		<u>HG 4/2021</u>
1 ianuarie 2020	2230 RON		13,32 lei/oră	1346 RON	€466,63	€281,65	<u>HG 935/2019</u>
1 ianuarie 2019	2080 RON (2350 RON)	+ 7.89 %	14,04 lei/oră	1263 RON	€444,84	€270,11	<u>HG 937/2018</u>
1 ianuarie 2018	1900 RON	+ 37.9%	11,40 lei/oră	1163 RON	€413,25	€249,93	<u>HG 846/2017</u>
1 februarie 2017	1450 RON	+ 16.0%	8,73 lei/oră	1065 RON	€320,51	€228,98	<u>HG 1/2017</u>